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Interpellasjon til ordføreren - Kommunestyret 01.09.2011 - Kjøp av 
kommunal veihøvel.

Følgende interpellasjon fra Per Moen (Arbeiderpartiet):

Interpellasjon til kommunestyre 01.09.2011
Kjøp av kommunal veihøvel
Stjørdal kommune har en dyktig stab på veisektoren i teknisk etat. De gjør en
utmerket innsats for å holde våre kommunale veier og gater i en best mulig
standard med de midler og utstyr de rår over.
Likevel er det ikke å komme bort ifra at det enkelte perioder er veier og gater
som kunne ha hatt en bedre standard. Det vises særlig om vinteren ved sterkt
snøfall og mildvær med regn og snøslaps. Da hadde det vært en stor fordel for
veietaten og hatt en egen veihøvel som raskt kunne fjernet dype og farlige
kjørespor og vann og snøslaps fra veibanen.
Kommunen har også mange mil med kommunale grusveier som kunne fått en
bedre standard om vi hadde hatt en veihøvel å bruke når det oppstår mange
små og store hull i veibanen.
I dag løses dette i en viss grad ved innleie av veihøvel til en forholdsvis høy
timepris og kanskje ikke til den tid vi har mest bruk for den.
Mitt spørsmål til ordføreren er derfor, hadde det vært en lønnsom og fornuftig
investering å anskaffe en egen veihøvel til veisektoren ?
Jeg vil også be om at det legges fram en egen sak til politisk behandling fra
teknisk etat om nytte/ kostnad ved en slik investering.


